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Op naar verkiezingen 18 mrt!  
Nog een paar weken en dan is het zover. 
Dan mogen we stemmen. En wel 2x! 
Onder het motto ‘Het CDA staat achter u’ 
zijn er verkiezingen voor de Provinciale 
Staten in Zuid-Holland en ook voor het 
waterschap Rijnland. Laat vooral uw stem 
horen! 
 
U kunt voor Goudse kandidaten kiezen. 
Onze oud-wethouder Marco Kastelein 
staat op nr.2 voor de Waterschaps-
verkiezingen en Peter Fasol is verkiesbaar 
op nr.19 voor de Provinciale Staten.  
 
Op 10 maart zullen zij zich presenteren 
tijdens thema-avond “Water in Gouda” 
(start om 20 uur) in de Kleischuur (Vest 2). 
Van harte welkom! 
 
Ook is vanaf 20 uur Jaco Geurts, CDA 
Tweede Kamerlid, te gast tijdens de 
thema-avond over “Water in Gouda”. U 
bent van harte welkom. Neemt u vooral 
ook uw buurman, kennis, familielid mee! 
Het belooft een interessante avond te 
worden! Alleen al de locatie is uniek. In het 
verleden was de Kleischuur dé plaats 
waar klei werd opgeslagen die per boot 
vanuit Engeland werd aangevoerd. De 
Kleischuur was onderdeel van de Plateel 
Fabriek Zuid Holland met een nationaal 
belang en heeft hierdoor de Rijks 
Monumentale status gekregen. 
 
Daarnaast volop andere politieke 
actualiteiten in Gouda. Zo nadert het uur u 
als het gaat om de besluitvorming over de 
bestemming van de Prins Willem 
Alexander Kazerne. U leest er in deze 
nieuwsflits meer over en u kunt er ook de 
10e maart meer over horen in de 
Kleischuur. Ook hoor ik graag uw mening!  
  
Huibert van Rossum, fractievoorziter CDA 
Gouda  
 

Jeugdzorg onder druk! 
 
Het CDA Gouda werd opgeschrikt door 
het bericht van wethouder Werger dat het 
rijk volgend jaar een nieuwe verdeling van 
het geld voor jeugdzorg wil toepassen. Het 
plan dat voorligt, het zogenaamde 
objectieve verdeelmodel, betekent dat de 
regio Midden-Holland flink minder geld 
voor jeugdzorg ontvangt. Iets dat wij als 
CDA Gouda onacceptabel vinden. Ook het 
college noemt het ‘onverantwoord’. Een 
sterke lobby richting Den Haag is dan ook 
ingezet. CDA raadslid Eppy Boschma 
heeft in de raad overigens wel helder 
gemaakt dat we allemaal onze contacten 
in Den Haag hebben, maar dat het dit 
kabinet van VVD en PvdA-huize is die 
verantwoordelijk is voor de daar te maken 
keuzes! Alle hens dus aan dek wat het 
CDA Gouda betreft!  
 

 
 
 
CDA Gouda: Inning eigen bijdrage 
jeugdhulp opschorten 
 
CDA Gouda heeft het initiatief genomen 
om samen met alle oppositiepartijen het 
college in een brief te vragen de inning 
van de eigen bijdrage, die ouders sinds 
januari moeten betalen voor de jeugdzorg, 
voorlopig op te schorten. Ook gemeenten 
als Rotterdam, Amsterdam, Den Haag en 
Alphen a/d Rijn doen dit. Gouda moet dus 
snel volgen wat het CDA Gouda betreft!  
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Het uur u voor PWA kazerne 
Het CDA Gouda heeft met alle 
oppositiepartijen gezamenlijk zo’n honderd 
vragen gesteld over de bestemming van 
de Prins Willem Alexander Kazerne. Op 
16 februari vond daarover een verkenning 
plaats, die weer is uitgesteld omdat de 
antwoorden er nog niet waren. Op 2 maart 
vindt het vervolg plaats en op 4 en 11 
maart volgt het debat en besluitvorming.  
 
Waar gaat het uiteindelijk om zult u zich 
wellicht afvragen? De raad wordt 
gevraagd om advies over het 
principebesluit van het college. Dit luidt 
‘dat het college bereid is de zogenaamde 
ABC constructie  (=bepaalde 
doorverkoopconstructie) toe te passen, 
doch alleen en voor zover daarmee de 
drie initiatiefnemers, te weten het 
islamitisch centrum, de Ark en Gemiva, 
samen onder één dak kunnen komen. Het 
besluit wordt uiteindelijk genomen door het 
College. Dat ligt anders voor twee 
kredietaanvragen voor de Ark en Gemiva. 
Daarvoor wordt de raad gevraagd om 
instemming. Het gaat om een krediet van 
circa 7 miljoen in totaliteit.   
 
Het CDA Gouda is kritisch over dit plan. 
Vooral omdat er bij buurtbewoners in 
Gouda Noord totaal geen draagvlak voor 
bestaat. De schaalgrootte, de impact in de 
buurt, de verkeersbewegingen, de 
onduidelijkheid over een deel van de 
verzamelde geldstromen voor het 
islamitisch centrum spelen daarin mee. Dit 
weegt voor het CDA Gouda zwaar. 
Daarnaast is het proces en de 
communicatie vanaf het begin hopeloos 
geweest. Ook blijft het de vraag waarom 
het college deze actieve rol speelt als het 
gaat om de vestiging van het islamitisch 
centrum. Er is immers alleen een 
wettelijke plicht voor de gemeente om de 
Ark van goede huisvesting te voorzien. 
Overigens neemt dit niet weg dat het 
islamitisch centrum in Gouda een goede 
plek verdient. Daarover geen misverstand!  
 
Bovengenoemde criteria zijn voor ons  
essentiële uitgangspunten. Op de thema-
avond van 10 maart maken we ruimte voor 
gesprek en debat hierover.   

 
CDA actief voor bewoners Hanepraij 
Op zaterdag 21 maart doet het CDA mee 
met het landelijke ‘Nederland Doet’! Wij 
gaan dan (13.30 – 16.30 uur) wandelen 
met bewoners van verpleeghuis De 
Hanepraij! Voor elkaar! Doet u ook mee? 
Meldt u zich dan aan bij CDA raadslid 
Eppy Boschma (06 533 91 341). 
 

 
 
 
Groenonderhoud, hertenkamp & volière 
Op initiatief van het CDA is het plan van 
het college om te bezuinigen op 
groenonderhoud en het hertenkamp en de 
volière te sluiten, besproken in de raad. 
Alle onrust heeft ertoe geleid dat 
buurtbewoners rondom het hertenkamp 
maar liefst 1400 handtekeningen voor het 
behoud van het hertenkamp kwamen 
aanbieden en een overnameplan. Het 
college omarmde gelukkig dat initiatief.  
 
Dat de buurtbewoners het besluit van het 
college in de krant moesten lezen, vindt 
het CDA een grote misser. Het druist 
volledig in tegen de afspraken die met 
wijkteams zijn gemaakt over hun 
informatie- en adviesrecht. Desondanks 
heeft het hen er niet van weerhouden om 
massaal in actie te komen.  
 
Het CDA is actief de buurt in gegaan en 
heeft verbindingen gelegd. Zo kon een 
initiatief in een andere gemeente waar 
buurtbewoners tien jaar geleden met 
succes het beheer van een hertenkamp 
overnamen, de buurtbewoners in Kort 
Haarlem helpen. Voor elkaar!  
 
Ook heeft het CDA bepleit met bewoners 
ideeën te verzamelen over hoe het 
groenonderhoud anders en efficiënter kan. 


